
Dvorano
v najem

Pojasnilo krajevne skupnosti Staclion
o oddaji dvorane v Družbenem domu

Ko so v letih 1972-1976 gradili Družbeni dom Stadion na
StaniČevi 41, so računali, da bo 12.000 prebivalcem takratne
krajevne skupnosti Sladion omogočil vsestransko družbeno
deiavnost in večjo povezanost z delovnimi organizacijami na
tem področju. Temu namenu \m bi\ prir«/«n tudi projekt V iestih
etažah so bfli na povrSini prfbližno 2500 kvad. metrih predvideni
prostori za dejavnost krajevne skupnosti in družbenopolitičnih
organizacij, pa tudi za glasbeno šolo ter knjižnico s čitalnico
~ vse skupaj v treh etažah, v dveh etažah pa rekreacijski in
kulturni prostori. Ta program je potrdila tudi občinska skupš-
čina BeŽigrad, ki je zagotovila, da bo financirala tudi del prosto-
rov za KS, krajevna skupnost pa se je obvezala, da bo vodila
Investicijo predvsem s prostovotjnim sodelovanjem strokovnja-
kov, ki stanujejo na območju krajevne skupnosti.

Med gradnjo pa so se materialne razmere bistveno poslab-
Šale. Delovne organlzacije so odstopile od sofinanciranja, glas-
beni šoli ni uspelo dobiti sredstev iz občinskega proračuna, pa
tudi občina je odstopita od nadaljnjega sofinanciranja, ker se je
po novih predpislh zmanjšal njen proračun.

Oom je bil že grobo dograjen, krajevna skupnost je vanj
vlozila vsa svoja sredstva, za dograditev pa je morala poiskati
druge soinvestitorje in jim prilagoditi program gradnje. Kot
soinvestitor se je vključit SIS za gradnjo objektov družbenega
standarda, trj etaže pa so prevzele občinske družbenopolitične
organizacije. Po dograditvi je dom služil krajevni skupnosti,
občinskim družbenopolitičnim organlzacijam in telesnokulturni
skupnosti.

Po izselitvi občinskih družbenopolitičnih organizacij se je
položaj krajevne skupnosti zelo poslabšal, predvsem zaradi
velikih stroSkov za vzdrževanje dvorane, Še stabše je bilo po
preoblikovanju krajevnih skupnostl leta 1979, ko se je KS Sta-
dion razdelila na trl manjše KS. Nova KS Stadion je morata ob
manjSih finančnih sredstvih prevzeti vzdrževanje vseh prosto-
rov, druge KS pa so se umaknile, Skupščina občine Bežigrad je

morala vsako leto pokrivati izgubo zaradi dvorane. Letos je
izguba dosegla že 4,114.000 din, to pa je znesek, ki ga občina
v sedanjih razmerah ne more več pokrivati.

Vsa nadaljnja prjzadevanja krajevne skupnosti, da bi pridobili
potrebna sredstva za vzdrževanje velike dvorane, so bila neu-
spešna. Edina možna rešitev je, da KS obdrži v lasti dvorano,
vendar pa jo je potrebno oddati v najem najboljšemu ponud-
niku. Na predlog programsko - volilne konference SZDL Sta-
dion je bil 16. novembra 1987 na občinski konferenci Bežigrad
sestanek predstavnikov KS Koroški partizani, Stadion in Triglav
s predsednikom in podpredsednico OK SZDL. Ponovno so
razpravljali o možnostih za pokrivanje stroškov za vzdrževanje
dvorane, vendar so tudi na tem sestanku ugotovili, da druge
možnosti, kot je oddaja v najem, v tem času ni.

Dvorano je pripravljena prevzeti občinska zveza telesnoKul-
turnih organizacij za dobo 10 let, krajevna skupnost pa bi si
zagotovlla uporabo dvorane za svoje mlnimalne potrebe.

O programu dejavnosti v dvorani bodo krajani in drugi zainte-
resirani občani obveščeni v naslednji številki občinskega gla-
sila.
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